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Radny Krzysztof Świerczyński + Radna Monika Pohorecka 

− Czy w związku z planowanymi inwestycjami na DK-1 w dzielnicach Raków i Ostatni Grosz zostaną 
wykonane bariery dźwiękowe. Czy w projekcie będą wykorzystane środki unijne? 

 
Radny Krzysztof Świerczyński 

− Na jakim etapie jest sprawa przebudowy skrzyżowania  ulicy. Bór i al. Niepodległości? 

− Jak wygląda sprawa regulacji wyjazdu z ul. Leśmiana w al. Pokoju? 
 
Radny Piotr Strach 

− Czy miasto posiada informacje nt. liczby obywateli Ukrainy przebywających w Częstochowie. Ilu z 
nich korzysta w opieki MOPS, PUP, ile dzieci jest objętych obowiązkiem szkolnym, ilu skorzystało z 
opieki medycznej, czy były sygnalizowane inne problemy z Ukraińcami? 

− Jaki jest efekt spotkania z-cy Prezydenta Andrzeja Szewińskiego z mieszkańcami ul. Loretańskiej 
ws. uciążliwego hałasu z pobliskiego stadionu? 

− Jakie są kryteria doboru partnerów/patronatu w związku z imprezami MTB Trek Demo Challenge? 
 
Radny Albert Kula 

− Czy lokalizacja planowanej budowy aquaparku przy ul. Dekabrystów jest ostateczna i czy brano pod 
uwagę inne lokalizacje?  

− Co ze sprawą wyburzenia pustostanów: budynku WPRI przy Alei Jana Pawła II i budynku przy ul. 
Warszawskiej przy zjeździe na DK-1. Radny składał interpelację BDG.2467.2917 i otrzymał odp., że 
problemem zajmie się PINB?  

 
Radny Jerzy Nowakowski 

− Czy remont ronda Regana został wykonany prawidłowo, bo już widać ubytki? 

− Jak miasto zamierza uczcić „Rok Biegańskiego”? 
 
Radna Monika Pohorecka 

− Czy będzie budowana jezdnia przy ul. Fredry i Syrokomli w związku z realizacją budynku 
socjalnego? 

− Przy których szkołach powstaną boiska w roku 2017? 
 
Radny Jacek Krawczyk 

− Czy MPK planuje podpisać umowę z firmą PR (public relations) w zakresie promowania komunikacji 
miejskiej i czy celem działań ma być niekorzystne ukazywanie rozwiązań dot. tramwajów? 

− Kiedy zostaną poprawione skrzyżowania dróg: Wielkoborska z Dobrzyńską i Wielkoborska z 
Tatrzańską. Ostatnio dochodzi tam do częstych kolizji? 

 
Radny Piotr Wrona 

− Czy istnieje spis miejsc, pełna inwentaryzacja miejsc związanych z totalitaryzmem? 
 
Radny Ryszard Szczuka 

− Czy rozważana jest koncepcja odkupienia budynku przy ul. Bardowskiego na cele komunalne? 
 
Radny Andrzej Sowa 

− Kiedy i w jakim trybie zostanie utwardzony plac przy przedszkolu przy ul. Osada Młyńska? 

− Dlaczego zaprzestano prac przy ul. Gościnnej; do kiedy będzie utrzymany ruch wahadłowy? 

− Czy przewiduje się remont zdewastowanych ul. Artyleryjskiej i Kościelnej? 
 
Radna Justyna Kielesińska 

− Kiedy zostaną usunięte ubytki na jezdni przy markecie Simply od ul. Focha? 

− Kiedy zostanie ukończony remont ul. Sobieskiego? 

− Czy będzie wykonany przegląd nawierzchni (jezdni) i chodników? 


